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Obec  Bajerov, Bajerov 101, 082 41 Bajerov 
 

Z á p i s n i c a 
 

 Napísaná v priebehu  VII. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 

08.03.2024 v sále Obecného úradu v Bajerove. 

 

Prítomní: Vladimír Mruz, Ján Deržák, Martin Murín, Slavomír Sedlák, Róbert Hudák, Ing. Stanislav 

Jakubik 

Ospravedlnení: - 

Neospravedlnení: - 

Ostatní prítomní: Martin Ferčák, Tomáš Hudák, René Magáč, Matúš Magdoško, Hugo Murín, Max 

Murín, Erik Mruz, a ďalší členovia DHZ 

 

 Starosta obce p. Vladimír Mruz privítal prítomných a oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo 

zvolané v stanovenej lehote a že všetci poslanci boli písomne včas pozvaní. Ďalej konštatoval, že 

z celkového počtu  5 poslancov Obecného zastupiteľstva  sú 5 poslanci prítomní, teda zasadnutie je/nie 

v zmysle zákona SNR č. 369/9O Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné.   

 

Za overovateľov zápisnice boli starostom navrhnutý:  Martin Murín, Róbert Hudák. 

Za zapisovateľa bol navrhnutý: Ing. Stanislav Jakubik 

 

     Starosta obce uviedol,  že program riadneho zasadnutia bol doručený všetkým poslancom  a taktiež 

bol zverejnený na úradnej tabuli v zákonom  určenej lehote. K programu bol/nebol  predložený návrh  

na zmenu:  

 

1. Prejednanie výšky platu starostu obce  (navrhovateľ – poslanec p. Slavomír Sedlák) 

 

Starosta obce navrhol hlasovať o zmenenom programe, ktorý bol doplnený o návrh pána Sedláka, 

a o navrhnutých overovateľoch a zapisovateľovi zápisnice. 

 
Poslanci hlasovali za návrh programu, overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA 0 , (uznesenie č. 1/03/2024)  

 

 

P r o g r a m :  
 

1. O t v o r e n i e 

 

2. Kontrola plnenia uznesení  z predchádzajúceho  zasadnutia 

 

3. Informácie  o aktivitách obce od posledného zasadnutia a úlohy na ďalšie obdobie 

 

4. Prejednanie – činnosti DHZ 

 

5. Prejednanie – možnosti výstavby chodníka v obci 

 

6. Zápis detí do 1. ročníka ZŠ a zápis detí do MŠ 

 

7. Prejednanie výšky platu starostu obce 

 

8. Diskusia – rôzne 

 

9. Návrh  uznesení 

 

10. Z á v e r 
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K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení  z predchádzajúceho  zasadnutia 
Starosta obce p. Vladimír Mrúz oboznámila prítomných s písomným vyjadrením SÚCPSK 

k výstavbe chodníka a navrhol, aby sa daná problematika ďalej prejednávala v 5. bode programu 

zasadnutia. Ďalej informoval, že všetky ostatné uznesenia schválené na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva boli starostom obce podpísané v stanovenej lehote, a úlohy plynúce z týchto uznesení boli 

riadne splnené.  
 

Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie informácie o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 

 

K bodu 3: Informácia  o aktivitách obce od posledného zasadnutia a úlohy na ďalšie 

obdobie 
            Starosta obce informoval prítomných poslancov o aktivitách obce od posledného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva  a o úlohách na ďalšie obdobie : 

 

1. Bolo doplnené vodorovné dopravné značenie na priľahlých uliciach v obci . 

2. Bol inštalovaný bleskozvod na budove obecného úradu v celkovej sume 7675,78€. 

3. Bola podaná žiadosť na výzvu - detské ihrisko. 

4. Bol zrealizovaný stolnotenisový turnaj v obci Bajerov. 

5. Bola začatá realizácia klziska pre verejnosť, no z dôvodu zlých teplotných podmienok 

nebola dokončená. 

6. Starosta obce sa zúčastnil schôdze zástupcov obcí v regióne Čiernej Hory, kde sa 

dohodlo, že dňa 18.1.2025 bude zorganizovaný v obci Bajerov slávnostný ples – 

organizátormi sú obce Bajerov, Žipov, Kvačany. 

7. Bola doplnená lavička na školské ihrisko v centre obci. 

8. Bola vyčistená kanalizačná priekopa na ulici smer „kopce“. 

9. Bola vykonaná bežná údržba obce – zimná. 

  

 

Úlohy na nasledujúce obdobie: 

1. Organizácia slávnosti pri príležitosti Dňa matiek. 

2. Organizácia volieb na prezidenta SR. 

3. Organizácia volieb poslancov do európskeho parlamentu. 
 

Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie informácie o aktivitách obce a nových úlohách. 

 

K bodu 4: Prejednanie – činnosti DHZ 
 

Po rozprave poslancov a členov DHZ o stave činnosti a fungovania DHZ, sa prítomní uzhodli na 

tom, že sa jedná o stagnujúci až upadajúci súčasný stav. 

Starosta obce navrhol, aby bol nimi zvolený nový predseda DHZ. 

Starosta obce informoval prítomných o obdržaní listu od HaZZ, kde boli určené podmienky na 

vyškolenie predsedu a ďalších desiatich členov dobrovoľného zboru. 

Po vzájomnej diskusii prítomných bol dohodnutý najneskorší termín 5.4.2024 na zvolanie stretnutia, kde 

bude členmi DHZ podaný návrh kandidáta na nového predsedu dobrovoľníkov a tiež návrh desiatich 

členov na už spomínané školenie. 

   

K bodu 5: Prejednanie – možnosti výstavby chodníka v obci 

 Starosta obce informoval o uskutočnenom geodetickom zameraní, ktorého výsledok jasne 

popísal prítomným poslancom. Ďalej opätovne informoval prítomných o vyjadrení SÚCPSK o tom, že 

na ich záväzné vyjadrenie k výstavbe požadujú predložiť projektovú dokumentáciu, ktorá doteraz 

predložená nebola. 
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Na základe týchto skutočnosti sa zastupiteľstvo dohodlo so starostom obce, že starosta obce prizve 

v blízkej budúcnosti stavebného projektanta na ďalšie konzultácie o podmienkach výstavby chodníka. 

 
Poslanci hlasovali k návrhu prizvať stavebného projektanta na ďalšie konzultácie k výstavbe chodníka.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0, (uznesenie č. 2/03/2024) 

 

 

K bodu 6: Zápis detí do 1. ročníka ZŠ a zápis detí do MŠ 
 Starosta obce informoval prítomných poslancov s návrhom riaditeľa ZŠ a MŠ Bajerov vykonať 

zápis detí do 1. ročníka ZŠ a zápis detí do MŠ v termíne od 2.4.2024 do 30.4.2024. Prítomní poslanci 

nemali k návrhu riaditeľa školy žiadne pripomienky. 

 
Poslanci hlasovali o návrhu termínu vykonania zápisu detí do 1. ročníka ZŠ a zápisu detí do MŠ.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0, (uznesenie č. 3/03/2024) 

 
 

K bodu 7: Prejednanie výšky platu starostu – doplňujúci bod programu na návrh p. 

Slavomíra Sedláka 
 Poslanec pán Slavomír Sedlák viedol diskusiu o doterajšej činnosti starostu obce 

a o predchádzajúcom nepodpísaní uznesenia starostom obce, kedy bola výška platu odhlasovaná 

poslancami na úrovni základného platu bez jeho navýšenia. 

Starosta obce pán Vladimír Mruz sa vyjadril k využití práva na nepodpísanie uznesenia a obhajoval 

svoju doterajšiu činnosť v pozícii starostu obce. 

Poslanec Slavomír Sedlák navrhol stanoviť výšku platu starostu navýšenú o 15% od základného platu 

starostu obce. 

Poslanec Martin Murín navrhol ponechať výšku platu na úrovni 30% navýšenia od základného platu 

starostu.   

 
Poslanci hlasovali o návrhu pána Slavomíra Sedláka k stanoveniu platu starostu obce s 15% navýšením od základného platu. 

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 1 , PROTI: 3 , ZDRŽALI SA: 1, 

 

Poslanci hlasovali o návrhu pána Martina Murína k ponechanie platu starostu obce s 30% navýšením od základného platu.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 3 , PROTI: 1 , ZDRŽALI SA: 1, 

 

 

K bodu 7:  Diskusia - rôzne   
 

1. Deň matiek v kultúrnom dome Bajerov 

Starosta obce informoval poslancov o plánovanej organizácii slávnosti k príležitosti Dňa matiek 

a zároveň pozval poslancov na túto slávnosť. 

 
2. Kultúrne a športové podujatia na leto 2024 

Starosta obce požiadal poslanca Stanislav Jakubika, aby spolu s členmi rady pre šport a kultúru 

predniesli návrhy na letné športové či kultúrne podujatia. 

Zároveň bolo dohodnuté, že sa zopakuje minuloročné podujatie pre deti a rodiny (Športový deň), 

a stanovil sa termín 6.7.2024. So športovým podujatím bude spojené aj večerné premietanie 

filmu pre deti. 

 

3. Revitalizácia detského ihriska v centre obci 

Poslanec Stanislav Jakubik predložil jednoduchý grafický návrh na revitalizáciu detského ihriska 

v centre obci. S návrhom sa oboznámili všetci poslanci, starosta obce a tiež prítomný farár 

Martin Ferčák ako správca pozemku. Poslanci sa dohodli na uskutočnení revitalizácie detského 

ihriska v postupných čiastkových krokoch a v svojpomocnej realizácii prác – poslanci, starosta, 

zamestnanci OcÚ. 
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Poslanci hlasovali o uskutočnení revitalizácie detského ihriska.  

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0, (uznesenie č. 4/03/2024) 

 

4. Pozemkové úpravy v extraviláne obce 

Starosta obce informoval prítomných o štátom pripravovanej úprave vlastníctva pozemkov 

v extraviláne obce – sceľovanie pozemkov. Starosta vyzval na dobrovoľné sa prihlásenie do 

kontrolnej komisie. 

 

5. Box na zber textilu, topánok a hračiek 

Starosta obce informoval, že doposiaľ nebol zrekonštruovaný a ani nijak neobnovený či 

vymenený box na zber textilu, topánok a hračiek v centre obci. Po komunikácii s majiteľom 

boxu p. Ľudvikom je jeho prísľub na výmenu boxu v najbližšom období. 

 

6. Adventný veniec 

Starosta obce informoval poslancov o uložení konštrukcie na výrobu adventného venca na 

farskom úrade v Bajerove a výzdoby venca na obecnom úrade. 

 

7. ZUŠ pri obecnom úrade v Bajerove 

Starosta obce informoval poslancov o uskutočnenom osobnom pohovore s riaditeľom 

ZUŠ pánom Kobeľákom a o jeho výzve na zlepšenie komunikácie, či prístupu vyučujúcich 

k jednotlivým študentom ZUŠ. 

 

8. Veľkonočná výzdoba 

Prítomní poslanci sa dohodli so starostom obce na ekonomicky nezaťažujúcej veľkonočnej 

výzdobe. Zodpovednosť za výzdobu si rozdelili poslanec Stanislav Jakubik a starosta obce pán 

Vladimír Mruz. 

 

9. Aktivity členov Senior klubu – fakultatívny výlet. 

Starosta obce informoval poslancov o plánovanom fakultatívnom výlete členov klubu Senior, 

ktorý organizačne plánuje predseda klubu pán Jozef Jakubík v letnom mesiaci Júl 2024. Bližšie 

informácie programe a rozpočte bude písomne predložené predsedom klubu na OcÚ. 
 

 

K bodu 8: Návrh  uznesenia      
 

Starosta obce p Vladimír Mruz prečítal závery z rokovania 7.  riadneho zasadnutia  obecného 

zastupiteľstva o ktorých sa  už rokovalo a hlasovalo. 

 

 

K bodu 9: Z á v e r 
 

 Starosta obce zhodnotil priebeh rokovania, poďakoval prítomným za účasť a ukončil  zasadnutie  

Obecného zastupiteľstva . 

 

 

Zapisovateľ : Ing. Stanislav Jakubik     podpis ..........................................  

 

Overovatelia zápisnice :  Martin Murín    podpis .......................................... 

 

     Róbert Hudák    podpis ........................................... 

 

 

 

          Vladimír Mruz 

starosta obce 


